

ENROLMENT FORM

								ŀ	LIN	K)L	IVI	LLI	NI	r	JKN	1															
Program Code:	Cours	e Co	ode:			An	nlic	ati	ion	C	ode	:			1	Iod	ule	s:														
AC066A		Course Code: ACCT6078					Application Code: 2340-1205AW							Advanced Audit & Assurance										Н	KI	3.	30	0				
AC068A	FINA		2340-1208AW							Financial Risk Management																						
AC065A	ACCI			2335-1653AW								Financial ReportingHKI																				
AC069A	MGN'		2335-1659AW								Global Strategy & LeadershipHKD																					
AC067A	ADM		2335-1656AW							Ethics & GovernanceHKD																						
AC064A							2335-1650AW							Strategic Management AccountingHKD 4,50																		
AC135A							2335-1662AW						Ī			igit																
Please tick the appr	opriate bo	ox(es	3). 請	存证	商賞	抽走	 ;†⊓	⊢ v	/ 號	2 0																						
Troube tron the uppr	•	•							JI) 1	4																						
	Certi	ficat	te fo	or I	Mo	du	le -																									
ubject 課程名稱:_	CPA	Pro	grai	m®	R	evi	sioı	ı (Cot	ırs	e				CP	A Aı	ıstr	alia	ID	:												
Cheque No. 支票號碼														Fee	e enc	losed	1 际	博	掛·													
												_				1000	· 11.	, -,- ,	٠.											<u> </u>		
Please complete in	BLOCK L	ETTI	ERS.	請以	工村	皆填?	寫・	(*	* Cre	oss o	out ir	nap	prop	oriai	te ite	ms 請	劃之	生不	商用者	考)												_
																					₽	/ F			L.							
Title 稱謂:* Dr.																Sex				iale	为 ·	/ F6	emal	e 3	_							
Student Name in En	glish (name	on H	i.K.I.D). ca	rd oi	r Pas	sport)	英文	(姓:	名(香.	港身	份部	登或記	隻照上	:的如	性名)													
# Name 英文 姓名	\																															
,,,,,	_																															
Student Name in Ch	inese (name	e on H	I.K.I.I	D. ca	ard)	中	文姓:	名((香)	巷身	份證	登上	二的姓	生名)																	
		T		T		Ť			Ì							香港.	身份	證號	碼					T				(1		
																				<u> </u>	<u> </u>									J		
1	1												Passi	port	No.	護脈	3號	碼														
		Γ	Date ⊟	∃ N	/Iont[h月	Yea	r年					,			H,5€/1	11-30 L				1 1											
Date of Birth 出生	1:日期		T	Ī				Ī					Place	e of	Issue	簽刻	\$1117	點														
дан отдана —	L II ///			<u></u>		\Box	<u> </u>		-		-	7			15544	, XX T	رن - ۲	m <u>L</u> 1				1		\dashv	<u>_</u> _	<u> </u>	<u> </u>	<u> </u>	_	<u>—</u> Т		
Place of Birth 出生	上地點			<u> </u>]	Natio	onal	ity	國籍	Ē												<u>L</u>			ш
Correspondence Ad	dress 油缸	+4+7++1L				П	\top								T									Т	\top	\exists	T	Т	T			
Correspondence Ad	uicss mall	PUPIL.		느	Щ	Щ	ㅗ					<u> </u>		<u> </u>	<u> </u>				<u> </u>	<u> </u>												
																						*H	.K.	香	港 /	Klr	1. ナ	能	/ N.	T. 莉	折界	
													Dist	rict	(e.g.	Wanc	hai,	Kw	un To	ng,	etc.)	坩	四。									
Home Telephone 信	宇宙話									Off	ice T	Γel	enho	ne	辦事	處電	話															
Treme rerepnene				ㅡ	<u> </u>	\pm		=		٠			Piio		//J1 -3	· ///2	μμ	L_					<u> </u>									
Mobile Phone 济	動電話				\perp					E-r	nail .	Ad	ldress	s 電	子垂	『箱:																
Education (please ti	ck) 教育程	度(請:	存缩的	當□-	hп✓	號)																										
□ Secondary 中學) 3,7,7 11.	×(m)					Secor	ıdar	v 大	車		Т.				□Р	ostg	radu	ate 衍	[空]	完											
☐ Matriculation 大:	學入學試						ersity		-		~						_			15015												
Professional qualific		*資曆					,		, ,	//\									_			_										
1	(3)/	· >		_																												
Emergency Contact	Person 緊急	急聯終	5人:											Е	merg	ency	Pho	ne ፟፟	X 急 路	総名	人雷	話:										
<i>3</i>	24.4	2.01.00	., .		_									_		, ,			12,017	1 1112		-,		_								
# Compulsory in	formation	ı whi	ch ha	as tc	o be	con	nnle	ted.	. th	e re	st a	re	onti	iona	al ar	d re	auiı	red	onlv	if t	here	is	cha	nge	e				erle	af	_	
in personal part							1		, -				. 1				1							-	請	翻去	三下	頁			Z	
*Delete as appro		劉去フ	不適月	刊者	i																											
For applicants not	holding o	jfele	ng La	grn.	er C	'ard	- 1																	_	_					_		_
	iioiuiiig a i 有終身學員				u	ai u																										
					7					Ple	ease	c	omj	ple	te tl	is p	art	請	真妥	本村	闌											
										_	_															_						
Dlag	affix a recei	at oc1-	011#							Г		911	ne: ‡	出々	<u>z</u>											ı						
	amx a recei plain backg												lress																			
	ant for prod										А	uu	.1 033	ئام ،	-1 L																	
	ong Learne																															

 L

 \Box

請貼上申請人之彩色近照一張 (照片背景必須無任何裝飾) 以作印製終身學員証用途 45mm x 55mm

HKU SPACE ALUMNI 香港大學專業進修學院校友會

All new enrolled students in the School will automatically become ordinary members of the HKU SPACE ALUMNI. If you DO NOT WISH to be a member of the HKU SPACE ALUMNI, please check this box. 🗆 本學院的註冊學生將自動成為校友會普通會員。如 閣下不想成為香港大學專業進修學院校友會會員,請在方格內填上剔號。□

s for Learning at HKU SPACE 香港大學專業進修學院的平等學習機會

It is the School policy to offer equal opportunities to all applicants with or without disabilities. To enable us to meet the needs of all students, you are invited to indicate on this form whether you require any special assistance. If you do need such assistance, the School may approach you subsequently to obtain further details so as to facilitate our planning and assess how best we can help you.

學院的方針就是為所有人士提供平等的學習機會。為了配合學生的需要,請在此報名表上說明你是否需要特殊的幫助。如有需要,學院將聯絡 閣下,以獲取更多相關資料及提供更完善的服務。

Special assistance required 是否需要特殊的幫助 □Yes 是 □No 否

Statement on Collection of Personal Data 收集個人資料聲明

- 1. It is necessary for applicants to supply their personal data and to provide all the information requested in the application documents, as otherwise the School may be unable to process and consider their applications
- 2. The personal data provided in this form will be used for processing your application for admission, and for registration, academic and administrative communication, alumni management and contacts, research, statistical and marketing (including direct marketing) purposes. The data will be solely handled by HKU SPACE staff but may be transferred to an authorised third party providing services to the School in relation to the above purposes and prescribed purposes as allowed by the law from time to time.
- 3. When the processing and consideration of all the applications for a particular programme have been completed: (a) the application papers of unsuccessful candidates will be destroyed (if you have indicated to receive our promotional materials in Paragraph 6 then your contact details and related papers would be retained for such purposes); and (b) the application papers of successful candidates will serve as part of the applicant's official student records and will be handled by HKU SPACE staff or by staff of an authorised third party providing services to the School in relation to the stated purposes. In all such circumstances, please be assured that any personal information you supply will be kept strictly confidential.
- 4. Upon enrolment, applicants will be required to submit a recent colour photo for student identification purpose.
- 5. The School will send urgent messages to students via Short Message Services (SMS) and supplement by other means such as email (if the need arises). It is therefore important that the mobile phone and email address that the applicant provides are accurate. Any change should be reported to the School immediately. Those who have genuine difficulty in receiving urgent messages via SMS should contact the programme teams for separate arrangements.

Use of Personal Data related to Direct Marketing

6. From time to time, the School will send the latest updates and promotional materials to applicants/students and alumni on the availability of the programmes and courses, seminars and events, discounts and offers, clinics and other services as well as the alumni events, privileges and offers, networking opportunities and fund-raising initiatives through various communication channels such as direct-mail, email and mobile phone, by using your personal data (including, but without limitation to, your name, contact details and other information collected in your profile such as the programme(s) you enrolled, your graduation year etc). You always have the right to make subsequent changes on your choice of receiving further marketing materials by sending a written unsubscribe request (by email or by post) to the School at any time.

If you DO NOT WISH to receive our latest updates and promotional materials through the communication channels as stated above, including discounts and offers from time to time, please check this box.

- 7. Under the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to request the School to ascertain whether it holds your personal data, to be given a copy, and to apply for correction of the data, if deemed incorrect. Applications for access to personal data should be made by using a special request form and on payment of a fee. Such applications for access of information should be addressed to the Data Protection Officer, HKU SPACE. For general requests of personal data amendment, please fill out the "Application Form for Personal Data Amendment" and submit it to HKU SPACE.
- 8. For details on the School's policy on personal data (privacy), please refer to the School Prospectus or Website.
- 申請人必須提供其個人資料及課程申請所需資料,否則本學院將不能有效處理其申請
- 1. 中部人心深症吠其间人具种及麻崔中部別商員科。它則や季応的不能有效處埋其中部。 2. 在法律等可情况下,個人資料將會作人學申請,註冊、有關學術及行政通訊、校友事務及聯絡、研究、統計、市場分析及推廣(包括直接銷售)等用途。只有香港大學專業進修學院職員才能處理有關資料,但亦可能會轉移到為學院提供有關服務的委託人處理。 3. 完成報名程序及課程註冊後,申請人如不獲取錄,其個人資料將會被銷毀(如申請人於以下第6項表明願意接收學院的推廣訊息,聯絡資料將保留作此等用途),獲取錄者的個人資料會被留作學生記錄,只有香港大學專業進修學院職員或為學院提供有關服務的委託人才能處理有關檔案,而 閣下提供的所有個人資料將絕對保密。 4. 如獲取錄,申請人需呈交彩色近照一張以作學生證明之用。 5. 在緊急情况下,學院將向學生發放電話短訊,或在有需要時附以其他方式,如電子郵件,以作通知。請準確填寫有關資料以便聯絡。如有任何更改,請儘快向學院提出更新。如 閣下對接收電話短

- 訊通知遇有困難,請聯絡課程組,以便作適當安排。

6. 申請人提供的個人資料(包括姓名、聯絡方法及其他資料如 曾報讀的課程、畢業年份等)將用作與學院溝通渠道,學院將透過信件、電子郵件和流動電話等為申請人、學員和校友送上學院的最新 資訊及推廣訊息,如課程資料、講座及活動、折扣優惠、診所服務、校友會活動、校友會會員尊享優惠、校友聯誼及籌款活動等。 閣下可隨時以書面或電郵方式向學院申明是否願意繼續接收有關

如不欲收到任何透過上述渠道發出的資訊,包括折扣優惠,請在方格內填上剔號。口

- 7. 根據個人資料(私隱)條例,申請人有權知悉學院有否保留其個人資料,同時亦可查閱、索取及更改其個人資料。申請人如欲查閱其個人資料,請填妥指定表格並交回本學院個人資料私隱主任。本 學院將會酌情收取行政費用。如欲更改一般個人資料,請填妥「申請更改個人資料表格」並交回本學院。
- 8. 如欲了解本學院私隱政策的詳情,請參閱本學院的課程手冊或網頁。

Notes to Non-local Applicants 非本地申請人注意事項

To study in Hong Kong, all non-local applicants are required to obtain a student visa issued by the Immigration Department of the HKSAR Government, except for those admitted to Hong Kong as dependants, who do not need prior approval before taking up full-time and part-time studies. Non-local applicants issued with a valid employment visa also do not need prior approval to pursue part-time studies. It is the responsibility of individual applicants to make appropriate visa arrangements. Admission to a HKU SPACE academic programme/course does not guarantee the issue of a student visa. Applicants may wish to note that part-time courses are generally not considered by the Immigration Department for visa purposes except for self-financed, part-time locally accredited taught postgraduate programmes awarded within the HKU System through HKU SPACE.

非本地申請人必須持有由香港特區政府人境事務處所簽發的學生簽證方可人讀本學院,申請人人學前須辦妥有關手續。唯以受養人士身份獲批來港者,毋須經事先批准,可修讀全日制及兼讀制課程。 而複發有效工作簽證之非本地申請人毋須事前批准,亦可修讀兼讀制課程。獲香港大學專業進修學院課程取錄並不代表能成功獲發有關學生簽證。除自資並經本地評審,而有關學銜按香港大學體制,經香港大學專業進修學院頒發的兼讀制深造修讀課程外,兼讀制課程一般而言,暫不在人境處考慮批發簽證之列。

- I declare that all information given in this application form and the attached documents are, to the best of my knowledge, accurate and complete
- l authorise the School to obtain, and the relevant authorities to release, any information about my qualifications and/or employment as required for my application. I consent that if registered, I will conform to the Statutes and Regulations of the University and the rules of the School.
- 3
- I have noted, understood and agree to the contents of the above notes, Statement on Collection of Personal Data and HKU SPACE policy on personal data (privacy).
- 木 人 磬 田 木 由 請 表 及 隨 附 文 件 所 載 一 切 資 料 , 依 木 人 所 知 均 屬 正 確 , 並 無 请 混
- 2
- 3
- 本人等的本中胡衣及飕削又汗州駅一切負付,似本人的和片爾上嗎:並無遏痛。 本人授權香港大學專業進修學院向相關機構查閱有關本人申請課程所列出的學歷及專業資格。 本人同意如本人註冊人學,當遵守大學及學院的規例。 本人已細閱、明白並同意以上注意事項、收集個人資料聲明及有關香港大學專業進修學院在處理個人資料(私隱)的守則。

Class arrangement during COVID-19 新型冠狀病毒影響下的課堂安排

The COVID-19 situation may still be fluid and constantly affect class arrangements in the coming months. The health and safety of our students will always be our top priority. To ensure that students' academic progress is not affected, the School may substitute face-to-face classes with online teaching if necessary in the event that face-to-face classes cannot be held. Our respective Programme Teams will contact the students concerned with details of such arrangements as necessary

在新型冠狀病毒疫情不穩定的狀態下,未來數月可能持續影響我們的課堂安排。學院一向以學員的健康及個人安全為首要考慮,為確保學生的學習進度不受影響,學院有可能需要按有關指引將面授課堂 改為網上授課。如出現此等情況,課程組別同事將會儘快聯絡學員有關安排的詳情。

Signature 簽署

Date 日期

HKU SPACE is a non-profit making University company limited by guarantee 香港大學專業進修學院乃非牟利擔保有限公司

- Enrolment can be done in person at any of the School's Enrolment Counters by completing this application form and submitting it with the appropriate course fee and relevant documents. You can also mail to the "HKU School of Professional and Continuing Education, Room 304, 3/F, T. T. Tsui Building, The University of Hong Kong, Pokfulam Road, Hong Kong", specifying "Programme/Course Application".
- Fees paid by crossed cheque or bank draft should be made payable to "HKU SPACE".
- 2. 3. For general and short courses, applicants may be required to pay the course fee in cash or by EPS, Visa or MasterCard if the course will start shortly.
- 4. 5.
- If admission is on a first come, first served basis and if you do not hear from us before the course starts, you may assume that your application has been accepted, and should attend the course as scheduled. If admission is by selection, the official receipt is not a guarantee that your application has been accepted. We will inform you of the result as soon as possible after the closing date for application. Unsuccessful applicants will be given a refund of programme/course fee if already paid.
- 6. If you do not know the teaching venue within 3 days of the starting date of the course, please check with the relevant programme team.
- Course fees paid are not refundable except as statutorily provided or under very exceptional circumstances (e.g. course cancellation due to insufficient enrolment). Please refer to the HKU SPACE Prospectus and the official website for full details of enrolment procedures for HKU SPACE Programmes.
- 8.
- 1. 報讀課程,請親往學院各報名中心,呈交填妥的報名表格、學費和所需的證明檔,或以郵遞方式,寄「香港薄扶林道香港大學徐展堂樓)樓304室香港大學專業進修學院」並註明「報讀課程」。
- 3
- 如以劃線支票或銀行本票付款,抬頭請書名「香港大學專業進修學院」。 如報讀短期課程開課在即,學院可要求申請者以現金、「易辦事」或信用卡(Visa或萬事達卡)繳付學費。 以「先到先得」方式獲取錄的學生,可自行依照課程手冊或學院網頁所列的時間到有關地點上課。除特殊情况外,學院將不作另行通告。
- 如須甄選人學,則正式收據並不可作為、閣下已獲取錄的證明。學院將在截止報名日期後儘快通知申請者是否獲得取錄。落選的申請人將獲退還已繳交的學費。
- 如在開課前三天仍未知悉上課地點,請與學科負責人聯絡
- 除特殊情況(例如課程因報名人數不足而被取消)及法例規定外,一切已繳費用,概不退還。
- 有關香港大學專業進修學院的人學程序及詳情,請參閱香港大學專業進修學院的課程手冊及官方網頁。